
 
 
 
 
 

 
 

 

 INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 4-6, 2018-2019 

 

- Gemensam el. Vid extra stämman 16 maj beslutades enhälligt att 

föreningen ska övergå till gemensam el med individuell mätning. Det 

innebär lägre kostnader p.g.a. lägre kostnad för elöverföring. Styrelsen 

utreder nu olika alternativ och leverantörer.  

 

- Fönstren i höghusen. Wepab kommer att i juni inleda ett arbete med att 

bekläda fönstren i aluminiumbågar. Arbetet kommer att ta 6 veckor enligt 

plan och föregås av ett visst underhållsarbete i de fall det finns behov 

 

- Bergvärme. Styrelsen har inlett ett arbete med att utreda möjligheterna 

för bergvärme för föreningen. Det senaste steget är att styrelsen har anlitat 

en konsult från Adabacum som ska hjälpa oss bl.a. med kravställningen.   

 

-  Lån. På grund av överskott i kassan har styrelsen, i diskussion med vår 

ekonomiske förvaltare, beslutat att amortera 500 000kr på det rörliga lånet 

hos Swedbank.  

 

- Cykelförrådet. Cykelförrådet på G1 är nu upprättat men del arbete 

(målning, brandklassad dörr, eldragning) återstår.  

 

- Underhållsplanen. Egeryds är nu klara med revidering av föreningens 

underhållningsplan. Planen visar på relativt stora kostnader för underhåll 

under de närmaste tio åren men mycket beror på vad som behöver göras 

med taken (t.ex. rengöring eller byte). Styrelsen har beslutat att besikta 

taken och Egeryds arbetar för tillfället med att hitta lämplig leverantör.   

 

- Nödbelysning har satts upp i trapphusen för belysning t.ex. vid 

strömavbrott. 

- Påminnelse om att endast små barnpooler är tillåtna. Större 

bassänger, bubbelpooler m. m. är enligt tidigare styrelsebeslut ej 

tillåtna. 

 

Trevlig sommar!  

 

Önskar styrelsen gm Andreas Persson 


